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Kultura je na najslabšem
V vsesplošni gospodarski krizi in drastičnem

padcu kupne moči, je kultura tista, ki je po-
tegnila najkrajšo. Svoj delež k nezavidljivemu
stanju kulture pri nas, še zlasti podeželske, pa
je prav gotovo prispevala tudi televizija, ki je
iz Ijudi napravila kronične zapečkarje, nezain-
teresirane za kulturo, kakršno smo poznali
nekoč. Zopet drugod pa manjka Ijudi, ki bi
dali kulturi v kraju pravi zagon.

klorna skupina, a ne vem, koliko je aktivna.
V tem okolišu je kultura. se zdi, v nakakšnem
mrtvilu. Še pred nekaj leti smo imeli tudi
precej aktivno dramsko skupino, zdaj pa o njej
ni več glasu. Ne vem, če sploh še deluje. Tudi
na televiziji je vse premalo kulture, nasploh je
TV program zelo slab.«

Marjan Kavčič, raznašalec časopisov IZ Iške
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Stane Zdravje, poklicni gasilec z Iga:
»Zdi se, da so delavci zastonj dajali denar za

gradnjo Cankarjevega doma. S prejemki, ka-
kršne dobivajo zdaj, si niti enkrat na raesec ne
morejo privoščiti, da bi šli tja na kako priredi-
tev. Tudi družabnih srečanj je vse manj in
manj. Včasih smo se združevali vsaj na veseli-
cah, zdaj pa so še te postale predrage, kolikor
jih sploh še je. Težko se sprijaznim tudi z našo
novo himno — »Zdravljico«. To je pravcata
pijanska himna, saj povzdiguje alkohol. Bolj
ustrezna bi bila Aljaževa »Triglav moj dom«.
Triglav je naš simbol ne alkohol. Vrh tega pa
je »Zdravljica« tudi pretežka za peti.«

Robert Zalar, učenec OŠ iz Cent:
»Pri nas se v kulturi ne dogaja prav nič

posebnega. Včasih gremo v Rob na kako pri-
reditev, sicer pa doma največ gledamo televi-
zijo ali pa beremo knjige, ki si jih sposojamo
od potujoče knjižnice. Ne vem, če bomo imeli
zdaj za 8. feburarja na šoli kako kulturno
prireditev, po mojem ne bo nič. Prešernovo
»Zdravljico« smo se seveda že učili, toda sam
sem si zapomnil samo nekaj kitic«

Ivanka Vidmar, upokojenka z Barja:
»Kolikor vem, v našem kraju obstaja fol-

»Pri nas v Iški vasi se je včasih več dogajalo.
V domu so bile razne kulturne prireditve, zdaj
pa je tam vse nekam mrtvo, edini, ki je res
aktiven, je naš pevski zbor. Zborovodkinja se
prav iz Skofje Loke vozi k nam. Žal pa ni
nobenega mladinskega plesa, in tako se mladi
ob petkih in sobotah zvečer*nimamo prav kam
dati.«

Robert Glavan, učenec iz Škrilja:
»V samem Škrilju ni kulture. je pa na Go-

lem, kjer deluje plesna skupina. Tudi sam se
nameravam včlaniti vanjo. V kino v Ljubljano
ne hodim kdove kako redno, ker je dovolj
filmov na televiziji. Včasih pa tudi malo be-
rem, v glavnem knjige, ki si jih sposojam pri
potujoči in šolski knjižnici. Se najraje imam
stripe, kot je na primer Zvitorepec in po-
dobne.«

AJojz Štamcar, mizar z Iga:
»Pred leti je ižanska mladina popravila in

usposobila našo kinodvorano, potem pa je vse
skupaj »crknilo«. Zdaj stavba stoji neizkoriš-
čena in propada. Na televiziji je sicer dovolj
kulture, toda ljudje radi gredo ob dolgih veče-
rih tudi kam ven.«
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